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Protokól

z posiedzenia Komisji Samorzadowo-Spolecznej Rady Gminy Ksawerów, które odbylo

sie w dniu 6 lutego 2008 r. w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad.l.

Przewodniczaca Helena Rusak o godz. 15.10. otworzyla posiedzenie Komisji

Samorzadowo-Spolecznej Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, ze zgodnie z lista obecnosci

w Komisji uczestniczy 8 jej czlonków i jest zachowane kworum wladne do podejmowania

prawomocnych opinii.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Wójt Gminy Ksawerów - p.Maria Kopczewska

2. Zastepca Wójta- p.Rafal Tustanowski,

3. Skarbnik Gminy -p. Robert Zwierzynski.

4. Przewodniczacy Rady -p. Tadeusz Grala

5. Dyrektor SP ZOZ w Ksawerowie- p.Wioletta Domanska.

Ad.2.

Czlonkowie Komisji w glosowaniu -8 glosami "za", bez glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji Samorzadowo-Spolecznej Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opinia Komisji w sprawie kosztów dzialalnosci Gabinetu rehabilitacji medycznej.

4. Przyjecie Sprawozdania z pracy Komisji Samorzadowo-Spolecznej Rady Gminy

Ksawerów za 2007 rok.

5. Ustalenie Planu Pracy Komisji Samorzadowo-Spolecznej Rady Gminy Ksawerów na

2008 rok.

6. Sprawy rózne i wniesione.

7. Zamkniecie posiedzenia Pracy Komisji Samorzadowo - Spolecznej Rady Gminy

Ksawerów.

Ad.3.

W tym punkcie Przewodniczaca Komisji odczytala wniosek Dyrektora Samodzielnego

Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Ksawerowie z dnia 14.12.2007 r. L.dz. 601/2007

o finansowanie przez Urzad Gminy Ksawerów zabiegów w zakresie rehabilitacji medycznej.

Roczny koszt dzialalnosci Gabinetu rehabilitacji medycznej to 36 000 zl.

1

•



Nastepnie Przewodniczaca przypomniala, ze w dniu 5 grudnia 2007 r. odbylo sie posiedzenie

Komisji, na którym pani dyrektor Wioletta Domanskiej zglosila taki wniosek. Wtedy

powiedzielismy, ze do wydania opinii potrzebna jest symulacja dotyczaca kosztów

utrzymania takiego Gabinetu i pani dyrektor to poczynila. W zwiazku z tym dzisiaj wracamy

do tego tematu. Jest to sprawa bardzo wazna dla naszych mieszkanców, osób starszych

i chorych, aby taki punkt rehabilitacji istnial, tym bardziej, ze w Osrodku Zdrowia jest sprzet,

który w tej chwili nie jest wykorzystywany.

W tym miejscu Przewodniczaca Komisji poprosila o zabranie glosu przez pania dyrektor

z prosba o uzasadnienie wniosku.

- Dyrektor SP ZOZ w Ksawerowie -Wioletta Domanska zabierajac glos powiedziala, ze

samodzielne publiczne zaklady opieki zdrowotnej pozbawione zostaly mozliwosci pobierania

srodków od pacjentów za swiadczenia zdrowotne te, które sa przewidziane jako nieodplatne

dla pacjentów ubezpieczonych. Moga to robic tylko niepubliczne ZOZ-y .W zwiazku z tym

od 1 stycznia 2008 r. w zadnej formie ten gabinet rehabilitacji funkcjonowac nie moze.

Przedstawiona przeze mnie propozycja nie jest dla mnie zadawalajaca i nie jest ostatecznym

rozwiazaniem problemu, bo rozwiazaniem problemu byloby pozyskanie pomieszczen, które

umozliwilyby z duzym prawdopodobienstwem uzyskanie kontraktu w Narodowym Funduszu

Zdrowia. Od dawna w temat rehabilitacji Panstwa wprowadzam, w dniu 12 lipca 2007 r.

wystosowalam pismo do Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej -Srodowiskowego Domu

Samopomocy w Ksawerowie, w którym zwracam sie z prosba o zaakceptowanie wzoru

umowy dot. wspólpracy w zakresie rehabilitacji medycznej polegajacej na wykorzystaniu

pomieszczen i sprzetu bedacego wlasnoscia Urzedu Gminy Ksawerów, SDS i SP ZOZ

"Osrodek Zdrowia" w Ksawerowie. SP ZOZ-owi umozliwiloby to zakontraktowanie w NFZ

uslug z zakresu rehabilitacji medycznej, które po 1.5 rocznej przerwie mogly byc ponownie

swiadczone pacjentom bezplatnie. Z tego, co wiem sprawa do nas nie wrócila, na pewno pani

Wójt zna juz odpowiedz.

-Wójt G miny Maria Kopczewska odpowiedziala, ze w zwiazku z pismem pani dyrektor

Gmina wystapila z takim zapytaniem do Wojewody, poniewaz adaptacja budynku wraz ze

sprzetem zostala sfinansowana przez Lódzki Urzad Wojewódzki. W grudniu po dlugim

oczekiwaniu otrzymalismy odpowiedz negatywna. Pomieszczenia te nie moga byc

wykorzystane na inne cele niz Srodowiskowy Dom Samopomocy w Ksawerowie.

W przeciwnym razie Gmina musialaby zwrócic otrzymane od Wojewody srodki.
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- Dyrektor SP ZOZ w Ksawerowie -Wioletta Domanska stwierdzila, ze wynajecie 50m2

od SDS, który ma 800 m2 pozwoliloby na otrzymanie kontraktu z NFZ. Zgodnie z Panstwa

wnioskiem opracowalam wstepny projekt kosztorysu zgodnie z cenami NFZ z zalozeniem

maksimum, ze ten Gabinet bylby czynny przez lO godzin dziennie, czyli byloby

2 rehabilitantów. Kosztorys zostal sporzadzony w oparciu o wykonany i zaplacony zabieg.

Nie ma tu zadnych innych kosztów. Panstwo radni podejma decyzje o tym, czy warto ta

rehabilitacje wspomóc finansowo i wznowic jej dzialalnosc albo czy podjac decyzje, tak jak

w przypadku pozostalych jednostek organizacyjnych -poradni, które musielismy zlikwidowac

i wykreslic ze Statutu, bo równiez nie mamy mozliwosci spelnic warunków i wymogów

kontraktowych, czyli np.: pieciodniowego tygodnia pracy i nie mozemy wskazac

pomieszczenia dla kazdego specjalisty. Ostatnia interpretacja prawna oddziela SP ZOZ-y od

wszelakich mozliwosci robienia czegos wiecej, co by pozwolilo jakos inaczej funkcjonowac.

Ja rozumiem Panstwa rozterki, bo ja mam takie same. Pani Wójt i czlonkowie Rady

Spolecznej mysleli o tym, zeby rozwijac dzialalnosc tego gabinetu rehabilitacji i byly nawet

srodki przeznaczone na zakup dodatkowego sprzetu, ale nie mamy pomieszczen, zeby ten

sprzet wstawic. Nas najbardziej urzadziloby dodatkowe wolne pomieszczenie. Zgodnie z NFZ

takie pomieszczenie musi byc wyposazone w wezel sanitarny, szatnie i boksy.

Dyskusja:

-Radna Anna Szczesniak-Rydz - zabierajac glos powiedziala, ze nawet, jezeli bylaby wola

Rady o przekazaniu srodków na wznowienie Gabinetu rehabilitacji to nie rozwiazuje to

problemu w roku przyszlym, bo nie zmienia sie sytuacja lokalowa. Rozumiemy potrzeby

spoleczenstwa i mieszkanców, ale dlaczego Urzad Gminy ma finansowac cos, co jest w gestii

NFZ. Trzeba zastanowic sie czy ten zapis utrzymywac ta poradnie w schemacie

organizacyjnym Statutu czy ja wykreslic?

- Dyrektor SP ZOZ w Ksawerowie -Wioletta Domanska stwierdzila, ze sa Gminy, które

przez lata utrzymywaly rehabilitacje np.: w Gminie Rzgów, ale jest to wola Rady Gminy.

-Wójt Gminy Maria Kopczewska stwierdzila, ze zgodnie z przepisami art.55. ustawy

o zakladach opieki zdrowotnej daje taka samorzadom taka mozliwosc, ale nalezy ulozyc

program dzialania w celu otrzymania dotacji budzetowej.

-Soltys Kazimierz Ludziejewski stwierdzil, ze skoro Rada Gminy finansuje etat policjanta,

to równiez powinna kontynuowac dzialalnosc rehabilitacji. Pan soltys powiedzial, ze nalezalo

o tym pomyslec przy tworzeniu budzetu na 2008 rok.

-Wójt Gminy Maria Kopczewska zapytala czy nie mozna byloby zaadoptowac wolnej

przestrzeni w poblizu gabinetu lekarskiego przy rejestracji i przesunac sciane?
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- Dyrektor SP ZOZ w Ksawerowie -Wioletta Domanska - to patio ma 8 m2 , a gabinet ma

22m2 z którego mozemy pozyskac max tylko 7m2 i nadal nie uda nam sie w ten sposób

urzadzic gabinetu rehabilitacyjnego z wezlem sanitarnym. Pozostaje odkupienie

pomieszczenia od SDS.

-Radna Anna Szczesniak-Rydz - zapytala czy kalkulacja finansowa ZWIazana ze

wznowieniem dzialalnosci "Gabinetu rehabilitacji" przewiduje oprócz dotacji z budzetu

równiez udzial srodków wlasnych "Osrodka Zdrowia"?

- Dyrektor SP ZOZ w Ksawerowie -Wioletta Domanska odpowiedziala, ze osrodek ponosi

koszty wlasne np.: serwisowania sprzetu, energii etc.

-Wójt Gminy Maria Kopczewska stwierdzila, ze na dzien dzisiejszy w budzecie Gminy nie

ma srodków na uruchomienie Gabinetu rehabilitacji od miesiaca lutego. Taka mozliwosc

zaistnieje dopiero w maju przy podziale nadwyzki budzetowej.

- Dyrektor SP ZOZ w Ksawerowie -Wioletta Domanska uprzedzila, ze potrzebuje czasu na

rozpisanie konkursu i przeprowadzenie wszelkich formalnosci.

-Radna Maria Wróbel zapytala, co trzeba zrobic i jakich decyzji oczekuje Pani dyrektor od

Rady i Urzedu, aby ten gabinet rehabilitacyjny funkcjonowal?

- Dyrektor SP ZOZ w Ksawerowie -Wioletta Domanska odpowiedziala, ze chcialaby

wiedziec czy Rada ma wstepnie srodki na wznowienie dzialalnosci rehabilitacji i wtedy

moglabym sie przygotowac do konkursu na zawieranie nowych umów.

-Radna Barbara Wódka zapytala czy nie mozna byloby przesunac srodków w wys. 10000

zl. zarezerwowanych w budzecie na OSP i przeniesc ich na rehabilitacje?

-Wójt Gminy Maria Ksawerów -odpowiedziala, ze nie.

-Soltys Kazimierz Ludziejewski zapytal czy pani dyrektor nie ma nadwyzki w SWOIm

budzecie?

- Dyrektor SP ZOZ w Ksawerowie -Wioletta Domanska odpowiedziala, ze z nadwyzki

zostal zakupiony m.in. sprzet komputerowy.

-Przewodniczaca Komisji Helena Rusak podsumowujac powiedziala, ze w tej chwili nie ma

prostego rozwiazania mimo naszych dobrych checi. Okazuje sie, ze nie ma srodków, nie ma

lokalu i nie ma perspektyw na rozbudowe Osrodka.

-Zastepca Wójta Rafal Tustanowski stwierdzil, ze kwota 36000 zl. nie jest duza ale nasz

budzet jest bardzo napiety i do nadwyzki budzetowej nie znajdziemy takich srodków.

-Przewodniczaca Komisji Helena Rusak stwierdzila, ze jest taka potrzeba srodowiska

i prosila o opinie i wnioski ze strony czlonków Komisji.
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-Radna Anna Szczesniak-Rydz powiedziala, ze rozumie potrzeby spoleczenstwa, ale jest

przeciwna uzywania pólsrodków, poniewaz nie zadowoli sie wszystkich mieszkanców

Ksawerowa. Musimy sie zastanowic czy warto uruchamiac ten gabinet na okres 7 miesiecy?

Czy o taka rehabilitacje nam chodzi, poniewaz program bedzie skierowany jedynie do pewnej

grupy odbiorców.

- Dyrektor SP ZOZ w Ksawerowie -Wioletta Domanska odpowiedziala, ze program moze

objac wszystkich pacjentów: np.: pacjentów z chorobami zwyrodnieniowymi.

-Radna Anna Szczesniak-Rydz zglosila wniosek w sprawie zabezpieczenia srodków

finansowych na wznowienie gabinetu rehabilitacji od miesiaca maja br.do konca 2008 r.

- Dyrektor SP ZOZ w Ksawerowie -Wioletta Domanska w zwiazku z powyzszym pani

dyrektor powiedziala, ze musi zawiesic dzialalnosc tego gabinetu do maja.

Wobec braku innych glosów, Przewodniczaca Komisji Helena Rusak poddala wniosek pani

radnej Anny Szczesniak-Rydz pod glosowanie.

Czlonkowie Komisji Samorzadowo-Spolecznej Rady Gminy Ksawerów pozytywnie

zaopiniowali wniosek dyrektora" Osrodka Zdrowia" w Ksawerowie w sprawiefinansowania

przez Urzad Gminy Ksawerów zabiegów w zakresie rehabilitacji medycznej - od miesiaca

maja do grudnia 2008 r.

Wynik glosowania: 8 radnych glosowalo "za", glosów przeciwnych i wstrzymujacych nie

stwierdzono.

Ad.5.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak przedstawila Sprawozdanie z pracy Komisji

Samorzadowo-Spolecznej Rady Gminy Ksawerów w roku 2007, które zostalo przyjete

w glosowaniu 8 glosami "za", bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie.

W roku 2007 Komisja Samorzadowo-Spoleczna odbyla 7 posiedzen.

l) 10 stycznia 2007 r.

Ustalenie Planu Pracy Komisji Samorzadowo-Spolecznej na 2007 rok.

2) 21 lutego 2007 r.

Problemy wychowawcze{ agresja, przemoc, uzaleznienie) w placówkach oswiatowych

( spotkanie z.pedagogami).

Spotkanie z przedstawicielami organizacji pozarzadowych dzialajacych na terenie Gminy

Ksawerów( program wspólpracy z organizacjami pozarzadowymi)

3) 22 maja 2007 r.

- Dzialalnosc Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Ksawerowie.
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- Informacja o organizacji planowanego wypoczynku letniego dzieci i mlodziezy

z uwzglednieniem udzialu organizacji pozarzadowych.

- Stan rozwoju kultury wraz z bibliotekarstwem na tle istniejacej bazy

w Gminie Ksawerów - 22 maja 2007 r.

4) 28 sierpnia 2007 r.

Ocena przygotowania placówek oswiatowych do rozpoczecia nowego roku szkolnego

2007/2008.

-Szkola Podstawowa w Woli Zaradzynskiej.

-Przedszkole Gminne w Widzewie.

-Szkola Podstawowa w Ksawerowie.

-Gimnazjum w Ksawerowie.

5) 10 wrzesnia 2007 r. Opiniowanie wniosków o przyznanie odznaczenia "Zasluzony dla

Gminy Ksawerów"

6) 14 listopada 2007 r. Dzialalnosc sportowa w gminie w roku 2007. Podsumowanie

dzialalnosci sportowej w Gminie za 2007 rok -spotkanie z prezesami klubów.

- Informacja na temat dzialalnosci organizacji kobiecych w Gminie Ksawerów

(Kola Gospodyn Wiejskich).

- Dzialalnosc Gminnego Kola Kombatantów w Ksawerowie.

7) 5 grudnia 2007 r. Funkcjonowanie opieki zdrowotnej w Gminie Ksawerów. Ocena SP

ZOZ "Osrodek Zdrowia" w Ksawerowie.

Ponadto czlonkowie Komisji Samorzadowo-Spolecznej uczestniczyli we wszystkich

wspólnych posiedzeniach Stalych Komisji Rady:

1) 13 lutego 2007 r. - opiniowanie projektów uchwal na VII Sesje Rady Gminy

Ksawerów.

2) 14 marca 2007 r. - opiniowanie projektów uchwal na VIII Sesje Rady Gminy

Ksawerów.

3) 28 marca 2007 r. opiniowanie projektów uchwal na IX Sesje Rady Gminy Ksawerów.

4) 29 marca 2007 r. Informacja o dzialalnosci jednostki OSP w Woli Zaradzynskiej oraz

Informacja o dzialalnosci Rewiru Policji w Ksawerowie.

5) 12 kwietnia 2007 r. opiniowanie projektów uchwal na X Sesje Rady Gminy

Ksawerów.

6) 19 kwietnia 2007 r. opiniowanie projektów uchwal na XI Sesje Rady Gminy

Ksawerów.

7) 30 maja 2007 r. opiniowanie projektów uchwal na XII Sesje Rady Gminy Ksawerów.
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8) 14 czerwca 2007 r. opiniowanie projektów uchwal na XIII Sesje Rady Gminy

Ksawerów.

9) 5 lipca 2007 r. opiniowanie projektów uchwal na XIV Sesje Rady Gminy Ksawerów.

10) 13 sierpnia 2007 r. opiniowanie projektów uchwal na XVI Sesje Rady Gminy

Ksawerów.

11) 10 wrzesnia 2007 r. opiniowanie projektów uchwal na XVII Sesje Rady Gminy

Ksawerów.

12) 24 pazdziernika 2007 r. opiniowanie projektów uchwal na XX Sesje Rady Gminy

Ksawerów.

13) 5 grudnia 2007 r. opiniowanie projektów uchwal na XXI Sesje Rady Gminy

Ksawerów.

14) 13 grudnia 2007 r. opiniowanie projektów uchwal na XXII Sesje Rady Gminy

Ksawerów.

15) 27 grudnia 2007 r. opiniowanie projektów uchwal na XXIII Sesje Rady Gminy

Ksawerów.

Praca Komisji zostala udokumentowana protokolami.

Ad.6.

W tym punkcie Przewodniczaca Komisji Helena Rusak przedstawila PLAN PRACY

KOMISJI SAMORZADOWO-SPOLECZNEJ RADY GMINY KSA WERÓW NA 2008

ROK- który zostal przyjety w glosowaniu 8 glosami "za", bez glosów przeciwnych

i wstrzymujacych sie.

Lp. Zadania do realizacjiTermin

1.

Sprawozdanie z realizacji Planu Pracy Komisji za 2007 rok. Styczen

2.

Opracowanie Planu pracy na 2008 rok.

3.

Sprawy rózne ( analiza materialów na sesje)

1.

Funkcjonowanie "Osrodka Zdrowia" w Ksawerowie - wznowienie Luty

dzialalnosci gabinetu rehabilitacji. 2.

Spotkanie z soltysami i radami soleckimi w ramach wspólpracy z

Komisj a Samorzadowo-Spoleczna.3.

Sprawy rózne ( analiza materialów na sesje)

1.

InformacjanatematdzialalnosciGminnegoOsrodkaPomocyMarzec

Spolecznej i Srodowiskowego Domu Samopomocy w Ksawerowie.
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2. Sprawy rózne ( analiza materialów na sesje).

l.

Sprawozdanie z pracy Gminnej Biblioteki w Ksawerowie. Kwiecien

2.

Opiniowanie sprawozdania i programu Gminnej Komisji ds.

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych3.

Sprawy rózne i wniesione ( analiza materialów na sesje).

l.

Informacja na temat problemów wychowawczych na terenie Gminy Maj

Ksawerów-spotkanie z pedagogami szkolnymi. 2.

Sprawy rózne i wniesione ( analiza materialów na sesje).

l.

Informacja na temat dzialalnosci organizacji kobiecych w Gminie Czerwiec

Ksawerów ( Kola Gospodyn Wiejskich). 2.

Sprawy zwiazane z zakonczeniem roku szkolnego 2007/2008.

3.

Sprawy rózne i wniesione ( analiza materialów na sesje).

l.

Przerwa wakacyjna. Lipiec

l.

Komisja wyjazdowa. Ocena stanu przygotowan placówek oswiatowych Sierpien

do rozpoczecia nowego roku szkolnego 2008/2009. 2.

Sprawy rózne i wniesione ( analiza materialów na sesje).

l.

Informacja na temat dzialalnosci "Osrodka Zdrowia" w Ksawerowie. Wrzesien

2.

Sprawy rózne i wniesione ( analiza materialów na sesje).

l.

Podsumowanie dzialalnosci sportowej w Gminie za 2008 rok-spotkaniePazdziernik

z prezesami klubów. 2.

Sprawy rózne i wniesione ( analiza materialów na sesje).

l.

Informacja na temat dzialalnosci Gminnego Kola Kombatantów w Listopad

Ksawerowie. l.

Sprawy rózne i wniesione ( analiza materialów na sesje). Grudzien

2.

Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji za rok 2007.

l.

Inne zadania zlecone przez Rade Gminy oraz zadania wynikajace z Caly rok

biezacych problemów.

Ad.7.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak wobec zrealizowania porzadku obrad o godz .. 16.30.

zamknela posiedzenie Komisji Samorzadowo-Spolecznej Rady Gminy Ksawerów.



Protokól sporzadzila:

Iwona

Zalaczniki:

I.Lista obecnosci radnych.

2. Sprawozdanie z Pracy Komisji za 2007 rok.

3. Plan Pracy Komisji na 2008 rok.

Posiedzeniu Komisji

Samorzadowo-Spolecznej

przewodniczyla
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